
Innspill i folkemøtet MOAS 08.08.2024 

• Barn som bor i Mosvik lever trygt i nærområdet i dag. Hvilke tanker har dere om at det 
kommer ungdommer hit med utfordringer.  
Svar fra Ankora: Tett oppfølging i de ulike fasene. Institusjonen har bemanning til dette. 
Ankora har muligheten til å takke nei til en plassering hvis det vurderes at ungdommen ikke 
vil passe inn i behandlingsopplegget.  
 

• Spørsmål om det er rusinstitusjon eller behandling med tung atferd.  
Svar fra Ankora: Det er ulike brukere med ulike utfordringer. Ankora søker 12 plasser for 
rusbehandling, som skal være motivert. De søker ikke atferdsutfordringer eller tvangsvedtak.  

 
• Er selskapet stiftet? Hvordan er organisasjonsformen? Er det AS? Omsetning 50-70 

millioner? Driftsbudsjett?   
Svar fra Ankora: Ankora AS er stiftet og ble lagt på proff.no i går. Driftsbudsjettet er slik 
spørrer skisserer. Allos har drevet flere institusjoner tidligere, og har god erfaring med 
rekruttering.   
 

• Innspill fra innbygger som beskriver opplevelsen av å ikke bli tatt på alvor. Annen innbygger 
oppfordrer til å ta seg tid til å høre på innbyggerne. 
 

• Beskriver behov for at staten overfører økte inntekter til kommunene. Spørsmål om vi ikke 
har bruk for MOAS lengre til helse og omsorg (HDO)?  
 

• Spørrer stiller spørsmål rundt å rekruttere og beholde ansatte ved MOAS.   
 

• Innspill rundt at spørrer vurderer det som lite aktuelt med økt skatteinngang til Inderøy 
kommune med etableringen.    

 
• Historie fra 2016 og fremover som beskriver eldreomsorgen i Mosvik og Inderøy kommune.   

 
• Ser poenget med at Inderøy kommune trenger økte inntekter. Oppfordring til kommunestyret 

om å ikke legge ned MOAS.   
 

• Er Inderøy kommune klare til å ta tak i de utfordringene en slik institusjon fører med seg?  
 

• Spørsmål til Ankora om tilbudet, og om det fins internasjonale suksesshistorier.  
Spørsmål om tvangsvedtak og hvem som kommer.  
Svar fra Ankora: Ankora søker ungdom med rusutfordringer, dette er frivillig behandling. Det 
betyr ikke at det ikke er utfordringer, men atferd er ikke hovedutfordringa. Ankora vil ha en 
tverrfaglig sammensatt kompetanse av ansatte. Bufetat vil ta en vurdering av om dette vil 
være riktig institusjon for den enkelte ungdom. 

 
• Spørsmål om henvendelse fra Allos om leie av lokaler i 2022. Hvilke utleielokaler ble 

presentert den gang?  
Svar fra Kommunedirektør: Henvendelsen kom fra Allos i 2022, og gjaldt da kommunehuset i 
Mosvik.  
 



• Hva skjer med statstilskuddet kr 40 mill knyttet il byggingen av heldøgns omsorgsboliger?   
Svar fra Kommunedirektør: Hva som skjer med statstilskuddet skal undersøkes, det er avtalt 
møte med banken neste uke.  
 

• Innspill rundt at barnevernsinstitusjon er en offentlig oppgave.   
 
Rekruttering MOAS: Hva om vikarmidlene som brukes i dag, heller brukes til å ansette flere 
og gi dem bedre lønn?   
Svar fra Kommunedirektør: Det vurderes som lite aktuelt å konkurrere med andre kommuner 
på lønn, det skal vi gjøre på omdømme og gode tjenester.  
 

• Innspill på at det blir mange eldre de neste årene, og det blir mer bruk for eldreboliger enn 
det Inderøyheimen har kapasitet til.   
 

• Ungdomsinstitusjon: Betraktning rundt at samfunnet ikke har lyktes så langt med 
institusjonsplasser. Innspill rundt at MOAS ikke er bygget for rusbehandling og ungdommer. 
Svar fra Ankora: Alt dette er gode spørsmål som vi må svare ut når vi arbeider med 
søknaden. Bufetat har krav til bygg, de har foreløpig bare svart at man mulig kan levere en 
søknad.     
 

• Innspill rundt at innbyggeren tenker at innbyggerne i Mosvik ikke ønsker tilbudet om 
barnevernsinstitusjon på MOAS.  
 

• Innspill rundt at det snart ikke er mer å legge ned i Mosvik, kun MOAS som gjenstår.   
 

• Spørsmål om hva ungdommene på institusjonen skal finne på i Mosvik.   
 

• Spørsmål om rusproblemer i Mosvik vil eskalere hvis man får en institusjon for 
rusbehandling hit.   

 
• Utfordrer Inderøy kommune til å invitere til et nytt folkemøte, med lengre frist, om helse og 

omsorg i Inderøy kommune   

 


